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Wloclawek 05.06.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Ponownie zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaic6w

Wloclawka o naprawienie ubyk6w (tnv. &iury) na mo6cie stalowym.

Z powodu trwaj4cego remontu przemieszczartie sig mostem jest bardzo

uci4zliwe tym bardziej dlabezpieczehstwa naleZy na biezqco dba6

o nawierzchnig jezdni.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

ZpowaLaniem

::t ) r
1 
I I qsa a La .ft/t tt,tttCLa_

'\J


